
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 30/7/2024

Του:  Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Προμήθεια βομβιδοβόλων τυφεκίων από τα ΕΑΣ»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως φημολογείται, η Ανώτατη Στρατιωτική Διοίκηση Υποστήριξης Στρατού (ΑΣΔΥΣ)
κατακύρωσε προμήθεια βομβιδοβόλων από το εξωτερικό. Ωστόσο, στο πλαίσιο
δυνητικά τρέχουσας ή επικείμενης εκτέλεσης σχετικού προγράμματος προμήθειας
αναλόγου στρατιωτικού υλικού δεκάδων εκατομμυρίων, δύνανται τα Ελληνικά Αμυντικά
Συστήματα (ΕΑΣ) να αναλάβουν και να παράσχουν στις Ένοπλες Δυνάμεις,
εξασφαλίζοντας ευνοϊκές τιμές, ανάλογο στρατιωτικό υλικό. Κατά αυτόν τον τρόπο θα
επιτευχθεί συγκράτηση διασπάθισης δημοσίου χρήματος σε μικρούς προμηθευτές,
κατασπατάληση πόρων και τέλος επιβάρυνσης του Στρατού με πανσπερμία υλικού.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Δεδομένου ότι ο Στρατός Ξηράς (ΣΞ) διαθέτει βομβιδοβόλα M 203 και το ΓΕΣ/ΔΠΖ
δείχνει την προτίμησή του σε αυτά,  προτίθεστε όπως προβείτε σε συζητήσεις με τα
ΕΑΣ, ώστε να καταλήξετε σε παραγγελίες βομβιδοβόλων από αυτά διαφυλάσσοντας
την ομοιοτυπία στον ΣΞ;
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